
 

 

Professional Childhood Education Association 

專業幼兒教育協會 

 

 

Flat C & D, 18/F, Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsim Sha Tsui      Tel: 3741 0006  Fax: 3905 5968 

九龍尖沙咀柯士甸道 122 號麗斯中心 18 樓 C 至 D 室 

Membership Application Form 會員申請表 

Please read the information on the second page before completing this form. 填表前請先參閱第二頁資料 

Name (Chinese) 

中文姓名 

Name (English) 

英文姓名 

Sex 

性別 

Mailing Address 

通訊地址 

Contact Number 

聯絡電話 

E-mail Address 

電郵地址 

Position 

職位 

Working Organization 

工作機構 

 

Academic Qualification 學歷 

Qualification 資格 Major 主修 Institution 學院 Date Award 獲取日期 

 

 

   

 

 

   

 

 

   

 

 

   

Professional Experience 專業經驗 

Organization 機構 Country 國家 Position 職稱 Nature 性質 
Date 日期 

From 由 To 到 

 

 

     

 

 

     

 

 

     

 

 

     

Total number of years in post-qualification work in Childhood Education: ____________________ 

畢業後從事幼兒教育之年數 

 
I hereby apply for membership of the Professional Childhood Education Association. I have read and agreed to 

the rules and regulation of the Association stated in the web site of the Association.本人申請成為專業幼兒教育

協會會員並已閱讀及同意遵守協會在網站列明之條款及細則。 
 

Signature of Applicant 申請人簽名 

 
 
__________________________ 

Date of Application 申請日期 

 
 
_________________________ 
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Membership Categories and Fees 會員類別及會費 
 

Fellow 院士 HK$400 

Associate Fellow 副院士 HK$300 

General Member 會員 HK$200 

Affiliate 附屬會員 HK$100 
 

Notice 須知 
 

1. Please submit photocopy of certificate and transcripts to support your academic qualifications. If the 
institution granting the award is outside Hong Kong, kindly provide course description and graduation 
requirement.  
請提交證書及成績單影印本，以証明有關之學歷。如該機構給予之資格是在香港以外，請提供課程簡介及畢業

要求。 
 

2. The membership committee will assign an appropriate membership category to the applicant automatically. 
協會會將申請人分配到適當的會員類別 

 

3. Please submit a cheque of HK$100 as non-refundable application fee. 
請附上港幣一百元支票以作申請費，有關費用不予退還。 

 

4. The processing time of application is about 8 weeks. The Association will notify the applicant once the 
application is officially approved.   
處理申請時間為八星期。申請正式批核後，申請人將獲本會通知。 

 

5. The membership year is from 1 January to 31 December. Membership approved on or after 1 July of each 
year requires only half of the annual membership fee. 
會籍年度為 1 月 1 日至 12 月 31 日。若會員資格於 7 月 1 日或以後批核，該會員該年只需繳交一半會員費。 

 

6. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, the data held by the Association relating to applicants and to 
Members will be kept confidential. You may request access to, and / or correction of your personal data in 
relation to your application. If you wish to do so, please write to the Association's official address. 

根據個人資料（私隱）條例，本會所得的有關申請人及會員個人資料將予以保密。你可要求查閱和/或更正你的

個人資料。如有需要可去信本會。 
 

7. The Association holds personal data of its current and past members.  It is also the Association policy to 
retain the personal data of unsuccessful applicants for future reference purpose for a period of not more than 
12 months. Thereafter, your application together with all materials you provide will be disposed 
本會會保留現有會員和舊會員的個人資料。此外，本會亦保留落選者的個人資料，供日後參考之用，為期不超

過 12 個月。此後，所有有關申請資料將會全部銷毀。 

 
 

 

Official Use Only  
 

Application not approved 
              approved for membership of F / AF / GM / A  
 

Approved by: 
 
_______________________ 

Date: 
 
________________________ 

Membership No. 
 
_______________________ 

Receipt No. 
 
________________________ 

 


